
 
 

PROTOKÓŁ   Nr    IV / 2015 
Rady Gminy Wijewo 

z dnia  26  stycznia 2015 r. 
 
 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
członkowie rady gminy zgodnie z lista obecności. 
Lista obecności stanowi zał. Nr 1 
Sołtysi oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności 
Listy obecności stanowią zał. Nr 2 i 3 
oraz  
Wójt Gminy Wijewo   - Pan Ireneusz Zając  
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski 
Skarbnik Gminy - Pani Elżbieta Wolnik 
 
Porządek posiedzenia: 
1.  Otwarcie 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3.  Interpelacje i zapytania radnych. 
4.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5.  Podjęcie uchwały w sprawie : 
        1/  zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wijewo, 
         2/  dopłaty do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania  
              ścieków na terenie gminy Wijewo, 
         3/  zatwierdzenia regulaminu odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wijewo, 
         4/  przyjęcia planu pracy Rady Gminy, 
         5/  przyjęcia planu pracy komisji stałych, 
         6/  przyznania odznaki „Za zasługi dla gminy Wijewo”, 
         7/  zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
         8/  zmiana uchwały Nr III/6/2014 z dnia 30.12.2014 
         9/  zmiany uchwały Nr III/7/2014 z dnia 30.12.2014 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Zakończenie. 
 
Ad. pkt. 1 
 
Obradom IV sesji Rady Gminy Wijewo przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław 
Kasperski. 
Powitał obecnych na sali radnych, sołtysów oraz Wójta Gminy oraz pozostałych  zaproszonych 
gości. Przedstawił  proponowany porządek obrad. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 14 wobec czego 
podejmowane uchwały będą prawomocne. 
Zebrani nie wnieśli uwag co do przedstawionego porządku posiedzenia. 
 
Ad. pkt. 2 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że protokół z III sesji Rady Gminy Wijewo odzwierciedla 
przebieg  posiedzenia. Nikt z radnych mając możliwości zapoznania się z jego treścią nie wniósł 
uwag. Zaproponował, aby protokół z poprzedniego posiedzenia przyjąć bez czytania. Do złożonej 
propozycji nie wniesiono uwag. Protokół przyjęty został jednogłośnie bez czytania. 
 
 
 



Ad. pkt 3 
 
Radny Pan Aleksander Poszwiński – na poprzednim posiedzeniu poruszyłem temat sprzedaży 
budynku po byłej szkole w Zaborówcu. Jak się okazało jest to temat drażliwy. Prawdopodobnie 
były złożone wnioski o jej kupno. Jakie są plany wobec tego budynku . Stan techniczny jest zły 
i wymaga pilnej interwencji. 
Radny Pan Zbigniew Lis – kanał Breński jest zarośnięty, jakie plany inwestycyjne ma WZMiUW na 
2015 rok.  
Radny Pan Radosław Zamiatała -  zwrócił się z zapytaniem do radnych powiatu leszczyńskiego 
o inwestycje na 2015 rok w zakresie budowy ścieżek rowerowych, gdzie będą budowana przy 
jakich drogach i w jakich gminach 
Radna Pani Dorota Rajman – w Potrzebowie postawiony został nowy przystanek. Dzieci nie mogą 
z niego korzystać ponieważ nie ma ułożonej kostki. 
Radny Pan Alojzy Wolniczak – dobrze są wspominane funkcjonujące kiedyś ogniska muzyczne. 
Czy nie można by powołać takiej instytucji w celu nauki gry, chociażby raz w tygodniu. 
Radny Pan Stanisław Kasperski: 
1/ w powiecie istnieje punkt informacyjny w sprawie funduszy europejskich. Czy nie było by 
możliwości aby jeden z pracowników pełnił dyżur raz w tygodniu w gminie, 
2/  w Kalku do końca roku miało być zebrane pobocze. Kiedy będzie to dokończone, czy będzie 
kontynuowane, 
3/ należy ustalić właściciela drogi wjazdowej do EKO i Wylęgarni. Stan nawierzchni jest zły. Przed 
samym sklepem wskazane byłoby postawienie kosza na śmieci. 
 
Ad. pkt. 4. 
 
Wójt Pan Ireneusz Zając -  przed sprawozdaniem z pracy w okresie międzysesyjnym 
poinformował, że dzisiejszy pogrzeb to nie tylko kombatanta i strażaka ale przede wszystkim 
człowieka, który walczył o istnienie gminy poprzez jej powrót do Wijewa. 
06.01 – tradycyjnie uczestniczyliśmy w pokłonie inscenizacji pt.” Pokłon Trzech Króli’, inscenizacji 
przygotowanej przez mieszkańców, 
07.01 – wspólnie z Dyrektorem Zespołu Szkół w Brennie omówiliśmy  program obchodów rocznicy 
Powstania Wielkopolskiego 
          - odbyło się posiedzenia Zarządy Gminnego ZOSDP w Wijewie, gdzie omówiono priorytety 
na 2015 rok, 
15.01 – swoje posiedzenie odbyły komisje stałe rady, 
16.01 – w Kuratorium w Poznaniu odebrałem Nr konta wymagany do sprawozdań SIO, 
20.01 - odbyło się posiedzenie Zarządu Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji 
Wiejskich we Wschowie oraz walne zebranie członków związku na którym omówiono budżet 
i WPF na 2015 rok. 
       - odbyła się narada w Komendzie miejskiej PSP w Lesznie podsumowująca rok  2014. Gmina 
Wijewo ponownie uplasowała się w czołówce powiatu. Wartość strat wynikająca ze zdarzeń na 
terenie gminy w porównaniu z powiatem to 1, 6 %. 
       -  walne zebranie jednostki odbyli strażacy z OSP Brenno, 
21.01 – przedszkolaki uczcili Dzień Babci i Dziadka, 
Ponadto Wójt przedstawił treść pism: 
1/ odpowiedz Generalnego Inspektora Ochrony Środowiska w Warszawie w sprawie uwag gminy 
Sława co do budowy oczyszczalni w Wijewie i sporządzonego raportu oddziaływania na 
środowisko.  Organ odwoławczy nie znalazł uchybień w zaskarżonej decyzji. 
2/ Starostwa Powiatowego w Lesznie w sprawie prac nad projektem „Partnerstwo” w ramach 
Aglomeracji Leszczyńskiej a dotyczącego  budowy ścieżek rowerowy na terenie powiatu. 
Pismo jest pełne sprzeczności i wymaga wyjaśnienia . 
 
Ad. pkt. 5 
 
1/ projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na  
    terenie Gminy Wijewo przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – projekt uchwały przedstawiony na posiedzeniu komisji 
została poszerzony o trzecia grupę odbiorców dot.  osób prowadzących działalność gospodarczą 
do której nie będą realizowane dopłaty. 



Do treści projektu uchwały nie wniesiono innych uwag i poprawek. 
 Uchwała Rady gminy Wijewo Nr IV/14/2015 w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wijewo podjęta została  jednogłośnie 
 Uchwała stanowi zał. Nr 4 
 
2/  projekt uchwały w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego  
     odprowadzania ścieków na terenie gminy Wijewo, przedstawił Radny Pan Stanisław Kasperski. 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – poinformował, że zmiana dotyczy okresu 
obowiązywania dopłaty. Okres ten został skrócony do grudnia 2015 ponieważ nie możemy 
wchodzić w kompetencje budżetu na 2016 rok. 
Radny Pan Aleksander Poszwiński – po rozmowach z mieszkańcami wyrażamy sprzeciw co do 
stawek za odbiór nieczystości płynnych. Jeśli gmina dopłaca do kanalizacji to dlaczego nie 
dopłacać korzystających z transportu beczkowozami. 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – propozycja jest do przedyskutowania, swoje 
stanowisko można wyrazić w głosowaniu, 
Wójt Pan Ireneusz Zając  - trudno wypracować stanowisko, które byłoby całkowicie sprawiedliwe. 
Po podłączeniu Brenna kiedy obniż się koszty eksploatacji będzie większa możliwość 
uregulowania tej kwestii. Na tym etapie jest to niemożliwe. 
Przewodniczący obrad – uważam, że obecnie wszyscy mieszkańcy już skorzystali ponieważ koszt 
dowozu jest już znacznie tańszy. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono innych uwag i poprawek. 
 Uchwała Rady gminy Wijewo Nr IV/15/2015 w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców 
usług w zakresie zbiorowego odprowadzania cieków na terenie gminy Wijewo, 
podjęta została  większością głosów 14 za i 1 przeciwnym. 
 Uchwała stanowi zał. Nr 5 
 
 3/ projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia regulaminu odprowadzania ścieków na terenie Gminy  
     Wijewo przedstawił Przewodnicząc Rady Gminy. 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorwoski– projekt został omówiony na posiedzeniu komisji. Od 
tego czasu nikt nie zgłaszał  zastrzeżeń i dodatkowych uwag. 
Radna Pani Barbara Górna - Szulc – zwróciła się z zapytaniem dotyczącym załączników do 
wniosków. Kto jest zobowiązany do dostarczenia mapy i w jakiej skali. 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – mapę dostarcza wnioskodawca, skala mapy jest 
obojętna do wyboru. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono innych uwag i poprawek. 
Uchwała Rady gminy Wijewo Nr IV/16/2015 w sprawie zatwierdzenia regulaminu odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Wijewo podjęta została  jednogłośnie 
Uchwała stanowi zał. Nr 6 
 
4/  projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy przedstawił Przewodniczący  
     Rady Gminy. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono innych uwag i poprawek. 
Uchwała Rady gminy Wijewo Nr IV/17/2015 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy podjęta 
została  jednogłośnie 
Uchwała stanowi zał. Nr 7 
 
5/  projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych przedstawił Przewodniczący    
     obrad. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono innych uwag i poprawek. 
Uchwała Rady gminy Wijewo Nr IV/18/2015 w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych 
podjęta została  jednogłośnie 
Uchwała stanowi zał. Nr 8 
 
6/  projekt uchwały w sprawie przyznania odznaki „Za zasługi dla gminy Wijewo” przedstawił  
    Przewodniczący RG. 
Stanisław Kasperski stwierdził, że zgodnie z regulaminem przyznawania odznaki wymagane jest 
głosowanie tajne. Zaproponował aby role komisji skrutacyjnej pełniła Komisja Rewizyjna. Zebrani 
nie wnieśli uwag co do składu komisji. 



Przewodniczący obrad poprosił o przygotowanie kart do głosowania i poprosił o przeprowadzenie 
głosowania. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyjaśnił zasady głosowania informując, że aby 
oddać głos ważny należy postawić znak X w kratce zaznaczając TAK lub NIE. Nie postawienie 
znaku X w żadnej kratce będzie traktowane jako głos nieważny. 
Komisja skrutacyjna rozdała kartki celem przeprowadzenia głosowania a przewodniczący obrad 
zarządził 10 minut przerwy. 
 
Po przerwie przystąpiono do odczytania protokołu komisji skrutacyjnej. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania odczytała Przewodnicząca Radna 
Pani Urszula Rimke. Protokół z głosowania stanowi zał. Nr 9 do protokołu. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono innych uwag i poprawek. 
 Uchwała Rady gminy Wijewo Nr IV/19/2015 w sprawie przyznania odznaki „Za zasługi dla gminy 
Wijewo podjęta została jednogłośnie 14 głosami z powodu nieobecności radnego Pana Radosława 
Zamiatały. 
 Uchwała stanowi zał. Nr 10 
 
7/   projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – zmiany do budżetu przewidują zwiększenie dochodów i wydatków  
zgodnie z  zał. Nr 1 i 2 do uchwał. Paragrafy 2 i 3 otrzymują zapisy urealnionych kwot w stosunku 
do planu budżetu. 
Dochody dotyczą zwiększenia kwot o otrzymana zlecenia z Urzędu Marszałkowskiego na kwotę 
33 646 zł. jako rozliczenie wniosku nas zadania – odnowienie placu parkingowego w Wijewie, oraz 
z tytułu dzierżawy składników majątkowych dzierżawy  
Wydatki dotyczą zwiększeń z tytułu zużycia energii elektrycznej na oczyszczalni, zakupu usług 
obejmujących ekspertyzy i opinii oraz zakupu usług zdrowotnych w przedszkolu. 
Radny pan Aleksander Poszwiński – czego dotyczyła ekspertyza za kwotę 10 000 zł. 
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – kwota ta została zaplanowana w wydatkach na ewentualne 
ekspertyzy niezbędne przy odbiorze oczyszczalni. Jest to plan, kwota ta nie koniecznie musi być 
wykorzystana. 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – w sprawach wątpliwych można sporządzić ekspertyzie 
normującą aby  wyjaśnić wątpliwości. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono innych uwag i poprawek. 
Uchwała Rady gminy Wijewo Nr IV/20/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok 
podjęta została  jednogłośnie 
Uchwała stanowi zał. Nr 11 
 
8/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/6/2014 z dnia 30.12.2014 
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – podjęta w grudniu uchwała w sprawie WPF, zmiana dotyczy 
zapisów w zał. nr 1 i 2 w zakresie kwot dotyczących zamknięcia  inwestycji – oczyszczalnia 
ścieków. Zadanie miało być zakończone w 2014 roku. Proces oddania do użytku został wydłużony 
na 2015 dlatego należy przesunąć niewykorzystane  środki  tak w budżecie jak i WPF fundusze na 
jej zakończenie. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono innych uwag i poprawek. 
Uchwała Rady gminy Wijewo Nr IV/22/2015 w sprawie zmiana uchwały Nr III/6/2014 z dnia 
30.12.2014 podjęta została  jednogłośnie 
Uchwała stanowi zał. Nr 12 
 
9/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/7/2014 z dnia 30.12.2014 
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – projekt uchwały przewiduje zmiany zapisów  w uchwale 
budżetowej na 2015 r. w zakresie prawidłowego brzmienia § 1 i 2 uchwały oraz zał. 1, 2 i 5. 
dotyczące zamknięcia zadania inwestycyjnego- budowa oczyszczalni i I etap kanalizacji dla wsi 
Wijewo.  
Do treści projektu uchwały nie wniesiono innych uwag i poprawek. 
Uchwała Rady gminy Wijewo Nr IV/23/2015 w sprawie zmiany uchwały Nr III/7/2014 z dnia 
30.12.2014 podjęta została  jednogłośnie 
Uchwała stanowi zał. Nr 13 
 



Ad. pkt.  7 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił zebranym treść pism jakie wpłynęły do biura rady 
w sprawie: 
1/ średniego wynagrodzenia nauczycieli na terenie gminy Wijewo. 
Skarbnik – wyjaśniła, że gmina na podstawie przepisów ustawy o systemie oświaty gmina jest 
zobowiązana do złożenia takiej informacji RIO i RG. Sprawozdanie obejmuje kwoty bazowe  
obowiązujące na terenie gminy. Wysokość wynagrodzenia jest zgodna z wymogami ustawy. 
2/ zakupu w drodze bez przetargowej działki w miejscowości Brenno przy ul. Niwka. 
3/ ustaleń zebrania Rady Sołeckiej w Zaborówcu  w sprawie modernizacji i remontu salki w WDK, 
Radny Pan Stanisław Kasperski – zgłosił potrzebę kontynuacji  remontu ul. Kargowskiej, część jest 
wyremontowana , pozostały odcinek jest z bardzo złym stanie, 
Dyr. ZSz w Brennie Pani Dorota Wolniczak – podziękowała za docenienie pracy społeczności 
szkoły na rzecz upamiętnienia pamięci patrona – Powstańców Wielkopolskich. 
Poinformowała o przebiegu uroczystości w 2015 roku, który odbędzie się 13 lutego w różnych 
miejscach (kościół, cmentarz, pod pomnikami w Wijewie). Poprosiła służby porządkowe 
o zabezpieczenie przejścia na cmentarz jak i uroczystości pod pomnikami. 
Kierownik Rewiru Dzielnicowych Pan Jarosław Szukała – zwrócił się z apelem o wsparcie  
finansowe zakupu nowego radiowozu. Użytkowany obecnie samochód jest w złym stanie 
i wymaga wymiany. Komenda Policji nie zabezpieczy nam całości kwoty. Kwota proponowana do 
zabezpieczenia przez inne jednostki niż policja to 50 % wartości ( ok. 40 tys. zł.). 
Radny Pan Zbigniew Lis – zwrócił się z wnioskiem o: 
1/ plany remontowe wobec skrzyżowania Kargowska - Wczasowa -  Kościelna, brak przejścia dla 
pieszych i chodnik na który teren został wykupiony, co raz więcej dzieci z tego kierunku uczęszcza 
do szkoły,  
2/ czy na ul. Leszczyńskiej  będzie kontynuowana budowa chodnika, został on wykonany tylko 
częściowo w 2013 roku miała być kontynuacja. Do tej pory nic się nie dzieje? 
Radna Powiatowa Pani Genowefa Zielnica – złożyła wyjaśniła dotyczące: 
1/ wyrównanie skarpa na ul. Kalek było dodatkowym zadaniem dla powiatu wynikającym z wniosku 
mieszkańców. Nie zostało zakończone i będzie trzeba sprawę ponowić, może należałoby się 
zastanowić czy kontynuować czy  może zaplanować ścieżkę rowerową, 
2/ na rok 2015 jest przewidziane na inwestycje utwardzenia drogi powiatowej ul. Kargowskiej, czy 
kwota ta wystarczy na przebudowę skrzyżowania, 
Sołtys Pani Marzanna Daleka – drodze powiatowej do Miastka grozi obniżenie poziomu. Wycięte 
topole powodowały odwodnienie przyległego terenu. Teren jest bagnisty i jego podtopienie może 
grozić obniżeniem poziomu drogi. 
Radny Powiatu Pan Mieczysław  Drożdżyński – na zebraniu wiejskim był wniosek dot, projektu 
oświetlenia na drodze do P. Knopa, czy jest wiadoma jaka to będzie kwota , 
Przewodniczący obrad Pan Stanisław Kasperski – pobocze na ul. Kalek miało być zebrane do 
końca 2014 roku. Powiat zadeklarował, że zrobi to po obydwu stronach. 
Sołtys Pan Marian Białas – zwrócił się z wnioskiem o: 
1/ zamontowanie dodatkowych lamp na ul. Staroleszczyńskiej  i Wczasowej, 
2/ wyrównanie drogi  w kierunku Lginia, 
3/ kiedy można rozpocząć prace ustalone na zebraniu RS, 
4/ na kiedy jest planowane wodociągowanie  działek w Zaborówcu, w tej sprawie były już zbierane 
podpisy od mieszkańców  
 
Ad pkt.  8 
 
Na zgłoszone interpelacje  i wnioski odpowiedzi udzielił Wójt Pan Ireneusz Zając : 
1/ w sprawie  budynku po szkole w Zaborówcu były prowadzone rozmowy. Nie ma możliwości 
prawnych sprzedaży. Będziemy czynić kroki w celu odzyskania obiektu. Z chwila przejęcia 
budynku w całości wystawimy go na sprzedaż. 
2/ zwrócimy się do WZMiUW w Lesznie  o planu inwestycyjne na 2015 rok, 
3/ na temat inwestycji drogowych częściowo odpowiedzieli radni powiatu, 
4/ postaramy się w najbliższym czasie wyłożyć przystanek kostka, 
5/ należy określić jaki ma być status tego ogniska. Finansowany przez UG czy przez rodziców, 



   Jeśli jest taka inicjatywa i potrzeba, możemy zorganizować takie zajęcia, Jeśli miałoby to być 
bezpłatne ognisko to należy zabezpieczyć na ten cel  środki w budżecie czy utworzyć ognisko 
muzyczne odpłatne. Należy określić jaki ma być jego status. 
Dyr. Sz.P. Pan Andrzej Siekierski – w ubiegłym roku panowie ze Sławy uczyli na fortepianie 
i gitarze. Odpłatność ponosili rodzice. 
6/ droga przy EKO do wylęgarni ma pewne zawiłości graniczne. Należy określić prawo własności. 
7/ ul. Kargowska zgodnie z treścią wypowiedzi P. Zielnicy będzie remontowana dalej, 
8/ zaprosił również na uroczystości obchodów rocznicy powstania wielkopolskiego, 
9/ uważam, że z utworzeniem konta na datki na radiowóz nie powinno być problemów, takie akcje 
były już organizowane, 
10/  skrzyżowanie przy ul. Kargowskiej należy do powiatu. Bezpieczeństwo zwłaszcza dzieci jest 
najważniejsza, zwrócimy się  takim zapytaniem do powiatu, 
11/ uważam, że droga do Miastka była w dobrym stanie dzięki topolom, które osuszały teren, co 
będzie dalej będziemy obserwować, 
12/ przystąpiliśmy do kompleksowej oceny braków i przygotowania planu uzupełniania  lamp 
oświetleniowych na terenie gminy. Wszelkie propozycje należy zgłaszać w pokoju Nr 3. Kolejność 
realizacji będzie zależała od decyzji radnych. 
13/ jak zrealizujemy wodociągi wszystkim naszym mieszkańcom pomyślimy o wodociągowaniu 
terenów wypoczynkowych, 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – wyjaśnił, że ZUW proponuje, aby gmina zrobiła projekt 
a oni będą realizować, 
Wniosek o zakup działki w Brennie nie może zostać obecnie sprzedana, ponieważ jest w 
dzierżawie. Sprzedaż jej  może odbyć się wyłącznie w drodze przetargu nieograniczonego. 
Radny powiatu Pan Mieczysław Drożdżyński – wyjaśnił, że: 
1/ zwrócimy się do Starosty o możliwość punkt informacyjnego. Obecnie jest to bezsensowne 
ponieważ nie ma aktów wykonawczych oraz ogłoszonych naborów wniosków, 
2/ starostwo w chwili obecnej nie przewiduje środków  na budowę ścieżek rowerowych, 
3/ przy wyborze inwestycjach należy również wziąć pod uwagę budowę kanalizacji w Brennie aby 
późnie nie wycinać nowej nawierzchni, 
4/ inwestycje w gminie Rydzyna i Osieczna będą realizowane z tz. Schetynówki. Wnioski o ich 
realizacje zostały dobrze przygotowane i zostały zaakceptowane do realizacji, 
Wójt Pan Ireneusz Zając – kanalizacja w Brennie nie wpływa na zadania powiatu. Jeśli będzie 
trzeba naprawić zepsuty odcinek to zrobimy to w ramach inwestycji. W Wijewie wybudowana 
została nawierzchnia asfaltowa od gorzelni do boiska Orlik bez najmniejszego dofinansowania 
powiatu. Nas interesuje realizacja budowy ścieżek rowerowych na przygotowanie których OFAL 
otrzymał duże pieniądze. Nie można mówić na starcie o braku współpracy   z gminami. Ścieżki 
rowerowe można budować w pasie drogowym dróg powiatowych. Jest wiele  dróg, gdzie można 
pobudować ścieżki bez wykupywania gruntów. A jeżeli powiat sobie z tym nie radzi niech przekaże 
drogi gminie wraz z otrzymywaną subwencją. 
Radny powiatu Pan Mieczysław Drożdżyński – budżet powiatu jest tak ograniczony, że szkoda 
wylewać asfalt tam, gdzie wiadomo, że będzie inwestycja, a jest dużo pilnych miejsc do zrobienia. 
 
Ad. pkt. 9 
 
Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek IV sesji za wyczerpany. Podziękował wszystkim za 
udział i zakończył obrady. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
 


